
4. seja sveta staršev dne, 24. 4. 2019 
3. a. točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama  

 

V obdobju po zadnji seji sveta staršev (23.01.2019) sem v vlogi predsednice sveta 

staršev opravila naslednje aktivnosti: 

 

1) ASSLOŠ: 

 februarja – na seji Aktiva svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol smo se 

pogovarjali o peticiji o spremembi šolskega sistema, o anketi – učenje doma,  

o izobraževanju staršev ter o teži šolskih torb (problematika učnih gradiv, 

delovnih zvezkov in učbenikov). 

 

2) ZASSS:  

 14. marca – udeležba na koordinaciji ZASSS. Na slednji je bilo govora o 

organizaciji posveta ZASSS, o delu zveze do konca leta 2019, podana so 

bila poročila delovnih skupin. 

 6. aprila – udeležba na Posvetu in skupščini Zveze aktivov svetov staršev 

Slovenije v Kamniku. Na posvetu je bilo govora o tem kaj je osnova osnovne 

šole in kje so temeljni poudarki. Za naslednje mandatno obdobje je bil 

izvoljen nov/star predsednik ter dva podpredsednika.  

 

3) Sestanek z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja na katerem smo se pomenili 

o aktualnih problematikah na OŠ Vič. 

 

4) Priprava na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje 

pobud/vprašanj, zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni 

sestanek z ravnateljem, urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom 

sveta staršev in ostalim vabljenim). 

 

Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc 

 

Predlog sklepa:  
SKLEP 20190424-3: Sveta staršev OŠ Vič se je seznanil s poročilom predsednice 

sveta staršev, poročilom predstavnikov staršev v Svetu šole, poročilom 

predsednika UO Šolskega sklada ter poročilom ravnatelja.  

 

 

 


